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Sak 20 Arealplanlegging kontorplasser administrasjonen:
• 21 plasser. Må ha min 26 pluss tilfredsstillende ekstraplasser
• Luftmålinger
• Muligheter for teppe i gangsone
• Sahar Armål prosjektleder
• Tentativ fremdriftsplan, forventet oppstart 18.9. Ferdig 

15.12.2023. Helt ny. Ikke utsendt til medarbeiderne enda. 
• Forventet kostnad 3MNOK pluss inventar



Mail fra 26.05.2023
Sender ut siste versjon planløsning for administrasjonskorridoren. Innspill fra siste fellesmøte, også fra 
nettskjema, er imøtekommet i så stor grad som mulig. 
Det har også blitt gjort ytterligere luftmålinger og kartlegging av dagens ventilasjon for best mulig resultat 
når nye lokaler er ferdigstilt. Foreløpig konklusjon er at vi pr. i dag har veldig bra total luftutskifting her i 
administrasjonen.
Renholdsseksjonen ved UIO har åpnet litt for mulighet for teppe i gangsoner. Det er etter arkitektenes ønske 
for å begrense trinnlyd og for å skape en enda bedre atmosfære. I presentasjonen vises også forslag til 
fargepalett og noe 3D-visualisering for letter å se for seg hvordan ny planløsning kan bli.
Prosjektet nå overført til ny prosjektleder, Sahar Årmal, for gjennomføring. Etter telefonsamtale med henne i 
dag, kunne hun informere om at hun har begynt å lage tentativ fremdriftsplan. Denne vil jeg distribuere til 
dere så for den er meg i hende. Jeg tør ikke si noe mer om tid for oppstart før Sahar har laget fremdriftsplan. 
Jeg håper for alles ved og vel, og for fremdriften, at dette er den tilnærmet endelige løsningen som kan tas 
videre til prising til entreprenører. Hvi ikke er det viktig at jeg får tilbakemeldinger på hva som ev ikke er 
tilfredsstillende.





Tentativ fremdriftsplan



Sak 22. Bygningsmessige arbeider i Domus 
Medica fremover
• Disseksjonssalene sommer 2023 til sommer 2024. Mål er bedre eksponeringskontroll formaldehyd. Støy for 

de som arbeider nærmest. Varslet. Begrense støy til faste tider.

• Bytte hovedtavle i DM, GA01, uke 29 og 30. Kun nødstrøm i disse 2 ukene. For å ivareta HMS. 

• Bygging nytt Rikshospital. Det første vi merker er graving av kabelgrøft fra sykehusparken, mellom DM og 
Ringveien til DM4. Neste er fordrøyningsanlegg (renseanlegg fra takvann) i sykehusparken. Spunting rett 
utenfor lesesaler og kantine. Riving av sykehotellet sen høst 2024. Utfordring med varelevering

Vi har jobbet aktivt inn for å være involvert, og påvirke Nye OUS. Vi deltar i prosjektgruppe «Utomhus 
koordineringsmøte med UIO og OUS» (Sykehusbygg) og Elvia (nettleverandør) strømtrase



Kabelgrøft mellom DM og Ringveien.

• Usikker oppstart. Avventer prosjektering 
av heving av terreng. Foreløpig oppstart: 
uke 26 etter eksamen er ferdig.

• Heving av terreng og kabelanlegg.

• Eksamen: 24/5, 1-2/6, uke 23 (ikke 
onsdag), uke 24 (man, ons og fre), uke 25 
(man og ons)

• Trafikkavvikling (gang- og sykkel) og støy.




